
Jeg har bedt om en possitiv utalelse om hundepansjonats drift.

Store deler av anlegget har vært ferdig i over et år... og saken har vært ferdigbehandlet uten 
innsigelser fra hovedutvalgene for omsorg helse, 
arelbruk eller MRHV.  

Hvorfor jeg ikke får svar på en sak som har vært ferdigbehandlet i et år synes merkelig. Men 
det er sikkert en grunn til det.

Jeg ber innstendig kommunen om å sende med dette snarest. Takk.

Jeg er også blitt bedt om å fremlegge en utalelse fra kommunen av avkjørselen fra riksvei er 
godkjent. 

Jeg håper denne formaliteten kan oppfylles sammen med ovennevnte.

Få nye Windows Live™ Messenger. Last ned her.
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